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Protokół Nr ORN.0012.1.3.2014 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 24 marca 2014 r. 
 

 

Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego – Wioletta 

Biszewska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

 Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego – Elżbieta 

Rękawek, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji Urzędu Miejskiego – Monika Dudycz-

Stefanowska, 

 przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb 

powitał przybyłych na posiedzenie komisji. Przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku nie zgłaszano.  

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.1.2.2014 nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) przyjęła protokół Nr ORN.0012.1.2.2014  

z posiedzenia komisji odbytego w dniu 24 lutego 2014 r.  

 

 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych odwodów głosowania  

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

wyjaśniła, iż ustawa Kodeks wyborczy nakłada na Radę Miejską obowiązek tworzenia 

odrębnych obwodów głosowania w zakładach opieki zdrowotnej i domach pomocy 

społecznej, jeżeli w dniu wyborów będzie w nich przebywać co najmniej 15 wyborców. Taka 
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sytuacja ma miejsce w szpitalu oraz Domu Pomocy Społecznej „Jaśki” w Olecku Kolonii. 

Obwód głosowania w Domu Pomocy Społecznej obejmować będzie pacjentów Zespołu 

Zakładów Opieki Długoterminowej oraz Domu Pomocy Społecznej. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 6 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie utworzenia odrębnych odwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej oraz 

domu pomocy społecznej. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji celowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

wyjaśniła, iż Rada Miejska co roku podejmuje uchwałę, przekazując określoną kwotę na 

utrzymanie Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. Dotacja 

w 2014 roku wynosi 4.430 zł.  

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości dotacji celowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

poinformowała, iż pracownice Urzędu Miejskiego uczestniczyły 21 marca 2014 r.  

w szkoleniu na temat funduszu sołeckiego i w dniu dzisiejszym przekazały informację na ten 

temat. 20 marca 2014 r. weszła w życie nowa ustawa o funduszu sołeckim z dnia 21 lutego 

2014 r., która wprowadziła dość radykalne zmiany. Do tej pory do końca marca danego roku 

rada gminy podejmowała uchwałę o tym, czy wyodrębnia fundusz sołecki, czy nie. Zgodnie  

z nową ustawą rada deklaruje wyodrębnienie funduszu na szereg kolejnych lat, do czasu 

zmiany decyzji. Nowe przepisy umożliwiają także zmiany w planowanych przedsięwzięciach 

w ramach przyznanego limitu środków. Dotychczas zgłoszone w ramach funduszu projekty 

nie mogły być zmieniane w trakcie roku budżetowego. Możliwa jest również realizacja 

wspólnych przedsięwzięć przez sołectwa z terenu danej gminy. Umożliwi to kumulowanie 

środków funduszu na realizację większych inwestycji. Nowa ustawa o funduszu sołeckim 

zwiększa także wysokość zwrotu pieniędzy z budżetu państwa na działania lokalne do 

poziomu 20, 30 i 40 % wydatkowanych środków (obecnie wydatki wykonane w ramach 

funduszu podlegają zwrotowi w 10, 20 i 30%). 

W związku z powyższym pojawiła się wątpliwość wśród szkolących i interpretatorów, a także 

regionalnych izb obrachunkowych, czy uchwały które były podjęte na podstawie starych 

przepisów, pozwolą na uzyskanie refundacji w starej wysokości, czy w nowej. Szkolący  

i Regionalna Izba Obrachunkowa zalecają, aby uchylić uchwałę podjętą na podstawie ustawy 

z 2009 r., podejmując uchwałę na podstawie nowej ustawy, która będzie obowiązywała przez 

szereg kolejnych lat.    

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie nie był analizowany przez radców prawnych,  

w związku z czym nie został on przedstawiony członkom komisji. Burmistrz na sesji zgłosi 

wniosek o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad sesji.  
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Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

zwrócił uwagę, że radni mają przychylić się do uchybień proceduralnych.  

 

Sekretarz Gminy – Bożenna Wrzyszcz 

wyjaśniła, iż nie będzie tu żadnych uchybień, ponieważ statut przewiduje wprowadzenie 

projektu uchwały pod obrady sesji jeżeli wpłynął on co najmniej na 7 dni przed sesją lub  

w nadzwyczajnych sytuacjach inicjatywa podjęcia uchwały może być zgłoszona w dniu sesji 

przez Burmistrza.  

 

 

c) projekt uchwały w sprawie przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw  

z zakresu administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wyjaśnił, iż przedmiotowa uchwała podejmowana jest przez Radę Miejską co roku. 

Utrzymanie grobów i cmentarzy wojennych jest zadaniem Wojewody, który może powierzyć 

realizację tego zadania gminie, przekazując środki finansowe na ten cel.  

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przejęcia do 

realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji rządowej dotyczących 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Kukowo do Programu Odnowy 

Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

 

e) projekt uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Ślepie do Programu Odnowy 

Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

omówiła łącznie dwa powyższe projekty uchwał. 

Program Odnowy Wsi Województwa Warmińsko - Mazurskiego pod hasłem „Wieś Warmii, 

Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć ...” skierowany jest do sołectw województwa 

warmińsko-mazurskiego. Dwa sołectwa zgłosiły się do tego programu – Kukowo oraz Ślepie.  

Warunkiem uczestnictwa sołectwa w programie jest podjęcie przez Radę Miejską uchwały  

o zgłoszeniu sołectwa do programu.  

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy do programu zostaną zgłoszone tylko dwa sołectwa z naszej gminy? 

 

Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, że tak. Mogą być zgłoszone tylko dwa sołectwa i dwa się zgłosiły.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

zapytał, czy cudzysłów w § 2 jest zamknięty we właściwym miejscu, czy nie powinien być 

zamknięty po wyrazie „pochodzenia”? 
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Kierownik Wydziału EK – Elżbieta Rękawek 

odpowiedziała, iż taka jest nazwa programu.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

prosił, aby jednak to sprawdzić.  

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zgłoszenia 

Sołectwa Kukowo do Programu Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zgłoszenia 

Sołectwa Ślepie do Programu Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców inwestujących lub tworzących nowe miejsca pracy na terenie Gminy 

Olecko” 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

wyjaśniła, iż projekt uchwały przed wysłaniem do zaopiniowania Prezesowi Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów omawiany był przez radnych. Zgodnie z wnioskiem radnego, 

przy aprobacie komisji, wprowadzona została zmiana związana z limitem tworzenia nowych 

miejsc pracy. Prezes UOKiK zgłosił uwagi, które zostały uwzględnione w § 10 ust. 2 lit. b)  

i c). Dotyczą one tego, iż należało zawrzeć tu zapisy z aktualnie obowiązujących 

rozporządzeń krajowych. Nie chciano tego robić, ponieważ rozporządzenia te będą 

dostosowane do rozporządzenia unijnego, które zostało zmienione. Prezes zasugerował 

jednak, aby zapisy były w takiej treści, jak w dotychczas obowiązujących rozporządzeniach.   

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

odniósł się do § 6: „Podatnik może uzyskać pomoc de minimis, określoną w niniejszym 

programie, jeżeli wartość tej pomocy brutto, łącznie z wartością wszelkiej innej pomocy de 

minimis otrzymanej przez niego w okresie trzech lat podatkowych nie przekroczy kwoty, o 

której mowa w art. 3 Rozporządzenia Komisji.”. Z treści wynikałoby, że chodzi o ostatnie 

trzy lata podatkowe, natomiast obecny zapis mógłby dawać możliwość wyboru trzech lat 

podatkowych.  

Uważa, że gdyby zapis brzmiał „Podatnik może uzyskać pomoc de minimis, określoną  

w niniejszym programie, jeżeli wartość tej pomocy brutto, łącznie z wartością wszelkiej innej 

pomocy de minimis otrzymanej przez niego w okresie trzech lat podatkowych, 

poprzedzających złożenie wniosku nie przekroczy kwoty, o której mowa w art. 3 

Rozporządzenia Komisji.” nie budziłby wątpliwości. Obecny zapis może dawać zbędne pole 

do interpretacji.  

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

stwierdziła, iż reguluje to rozporządzenie komisji, w którym mowa jest o roku bieżącym  

i o dwóch latach poprzednich.  

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zwrócił uwagę, że z zapisu wynika, iż rozporządzenie komisji dotyczy kwoty, nie terminu. 

Chodzi o to, aby z zapisu wynikało, że zarówno termin jak i kwotę reguluje rozporządzenie.  
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Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

zgodził się. Prosił, aby przeanalizować i ewentualnie poprawić zapis.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

zwrócił uwagę na § 9 ust. 2 lit. a):  

„§ 9. 2. Zwolnienie, o którym mowa w ust. 1: 

a) przysługuje łącznie na okres nie dłuższy niż 10 lat od dnia nabycia gruntu od Gminy 

Olecko;”. 

Zapytał, jakie znaczenie ma wyraz „łącznie” i co byłoby, gdyby tego wyrazu zabrakło? 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

wyjaśniła, iż chodzi o ujęcie zmiany właściciela.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

odnosząc się do § 13 zapytał, czy przedsiębiorca musi zatrudniać osoby w obiekcie, który 

wybudował, czy wystarczy że jest pracodawcą i zwiększa zatrudnienie w swoim 

przedsiębiorstwie? 

 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

odpowiedziała, że zwolnienie przysługuje pod warunkiem zwiększenia zatrudnienia  

w przedsiębiorstwie. Zwolnienie nie ma na celu zachęcania do powstawania nowych 

obiektów, ale zwiększenie zatrudnienia.  

 

Innych pytań nie zgłaszano.  

 

Opinia komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu pomocy de minimis dla przedsiębiorców inwestujących lub tworzących nowe 

miejsca pracy na terenie Gminy Olecko”, wnosząc o ewentualne rozważenie zmiany zapisu 

§ 6. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, iż zwiększa się dochody i wydatki o 153.924 zł.  

Po stronie dochodów są to środki ze zwiększonej części subwencji oświatowej.  

Po stronie wydatków:  

 w dziale Oświata i wychowanie – zwiększa się plan wydatków na wynagrodzenia  

o 35.924 zł, a w planie wydatków Gimnazjum Nr 2 przenosi się między paragrafami 

bieżącymi kwotę 179 zł, tworząc plan na podatek od nieruchomości, 

 na zadaniu inwestycyjnym pn. „zakup samochodu do przewozu osób 

niepełnosprawnych” zwiększa się plan o 28.000 zł (czyli do wysokości 56.000 zł) 

stanowiący wkład własny do zakupu samochodu na potrzeby Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Olecku z dofinansowaniem z PFRON w wysokości 80.000 zł, 

 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa infrastruktury przy 

siłowni terenowej” z planem w wysokości 30.000 zł. Planowana jest budowa ciągu 

pieszego i lampy oświetleniowej, 

 w związku z wyborami do Parlamentu Europejskiego i koniecznością dostosowania 

obiektu jako lokalu wyborczego, wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa świetlicy wiejskiej w Kukowie” z planem w wysokości 60.000 zł.  

W ramach przebudowy będzie wykonane zaplecze gospodarczo - sanitarne. 
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Prosiła o uwzględnienie autopoprawki polegającej na przeniesieniu między paragrafami 

bieżącymi środków zaplanowanych na Wieloletni Plan Inwestycyjny w kwocie 10 tys. zł. 

Ponieważ Wieloletni Plan Inwestycyjny będzie realizowany łącznie ze Strategią Rozwoju 

Miasta i Gminy Olecko, a wykonawca jest osobą fizyczną, która nie prowadzi działalności 

gospodarczej, należy wydatki na ten cel sklasyfikować w paragrafie 4170. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy w ramach zadania „Rozbudowa infrastruktury przy siłowni terenowej” 

zaplanowana jest jedynie budowa ciągu pieszego i oświetlenia, czy także będzie możliwość 

wykonania mniejszych zadań, jak np. zamontowanie stojaków na rowery? 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

wyjaśniła, iż jeżeli będą środki, zostaną wykonane inne, drobniejsze prace, m.in. 

zamontowany stojak na rowery.  

 

Innych pytań do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia komisji: 

Komisja uwzględniając autopoprawkę jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 

 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

poinformował, że do komisji wpłynęły następujące sprawy: 

 dyrektorzy: 

- Gimnazjum Nr 2 w Olecku, 

- Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku 

przekazali informacje na temat zawartych umów najmu, 

 Państwo Barbara i Dariusz K. złożyli wniosek o naprawę i utwardzenie fragmentu 

drogi prowadzącej do miejscowości Siejnik,  

 Burmistrz przedłożył sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 

2013 rok, 

 Komendant Powiatowy Policji w Olecku przekazał sprawozdanie z realizacji zadań 

podejmowanych przez jednostkę w 2013 roku, 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku przedłożyła 

sprawozdanie z działalności ośrodka za 2013 rok, 

 Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji: 

- pozytywnie zaopiniowało zmianę nazwy miejscowości Dąbrowskie (osada) na 

Dąbrowskie – Osada (osada), 

- warunkowo zaopiniowało zniesienie nazwy miejscowości Kolonie Dąbrowskie.  

W sprawie tej wypowiedział się Burmistrz, przesyłając odpowiedź na powyższe pismo 

do Ministerstwa oraz przekazując ją do wiadomości Radzie Miejskiej, 

 do wiadomości komisji wpłynęła odpowiedź Burmistrza na skargę Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego na uchwałę w sprawie uwarunkowań i kierunków rozwoju 

energetyki opartej na odnawialnych źródłach energii na terenie Gminy Olecko, 

 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie stwierdziło nieważność  

§ 5 ust. 2 uchwały Nr ORN.0007.2.2014 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 24 stycznia 
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2014 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  

i niepublicznych jednostek oświatowych oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

ich wykorzystania. 

Kopie pism dostępne są do wglądu w biurze Rady Miejskiej.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

poinformował, iż poruszał sprawę korespondencji z właścicielką żłobka, która wniosła pismo, 

na które nie otrzymała odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

wyjaśnił, iż z informacji uzyskanej od Burmistrza wie, iż to on udzielił odpowiedzi na pismo, 

a dodatkowo Rada Miejska podjęła uchwałę, która uwzględniała część zgłoszonych spraw, 

przez co rozwiązuje wszystkie problemy. Uznał więc, że na tym etapie jest to wystarczające. 

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

zapytał, czy w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo od Pani Renaty D. 

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

stwierdził, iż do komisji takie pismo nie wpłynęło.  

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wyjaśnił, iż jeżeli takie pismo wpłynęło w dniu dzisiejszym, jest prawdopodobnie w 

korespondencji w sekretariacie.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

stwierdził, iż jako członek komisji niezręcznie się czuje w sytuacji, kiedy pozostawiono bez 

załatwienia pewne sprawy. Uchwała Rady Miejskiej rozwiązała problem dzieci, które są 

nieobecne z losowych powodów w ciągu miesiąca. Druga poruszana w piśmie sprawa 

dotyczy dzieci, które nie są zamieszkałe na terenie gminy, a nasza uchwała, w ślad za ustawą 

zobowiązuje do dotowania wszystkich dzieci uczęszczających do żłobka. Niewłaściwe jest to, 

że umowa zawiera sformułowania sprzeczne z uchwałą i ustawą. W październiku wpłynęło 

pismo do komisji, z prośbą o rozwiązanie tej sprawy. 

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

oznajmił, iż pismo wpłynęło do Burmistrza, do komisji wpłynęła kopia do wiadomości.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

zwrócił uwagę, że w piśmie z października była prośba do komisji. Była także odpowiedź 

Burmistrza, natomiast komisja nie wypowiedziała się w tym temacie.  

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

uważa, że odpowiedź komisji zapewne byłaby taka, jak Burmistrza. Trudno jest mu odnieść 

się do tematu, gdyż nie wie na jakim etapie jest ta sprawa. Nie wiadomo też, co zawiera 

pismo, które prawdopodobnie w dniu dzisiejszym wpłynęło do Urzędu.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

zadeklarował chęć zmierzenia się z tym problemem, a nie chowania głowy w piasek.  
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Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

uważa, że stronami w tej sprawie są: właściciel żłobka oraz Burmistrz.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

chodzi o to, aby zastanowić się na ile komisja jest w stanie pomóc, nie w jednostkowej 

sprawie, ponieważ problem jest na tyle istotny, że dotyczy przestrzegania prawa.  

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

uważa, że jest to poważny zarzut. Gdyby do komisji wpłynęła skarga na Burmistrza, wówczas 

komisja miałaby obowiązek zająć się tą sprawą.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

stwierdził, iż jeżeli obywatel występuje z pismem kilka miesięcy temu, oczekując odpowiedzi 

na nie i tej odpowiedzi nie otrzymuje, nie jest to właściwe. Jeżeli komisja nie chce zajmować 

stanowiska w tej sprawie, należałoby to stwierdzić, wnosząc, aby nie kierowano pism do 

komisji, ale do innych organów.   

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

uważa, że aby sprawę tę wyjaśnić, na następne posiedzenie komisji zaprosi Panią Renatę D. 

oraz przedstawicieli Urzędu Miejskiego.  

 

Członek Komisji – Grzegorz Kłoczko  

zwrócił uwagę, że w planie pracy komisji na miesiąc kwiecień zaplanowano temat „Promocja 

i kształtowanie wizerunku gminy Olecko”.  

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb  

wyjaśnił, iż posiedzenie w tym temacie odbędzie się w miesiącu kwietniu.  

 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

        Wioletta Biszewska                             Jan Grzyb 

      


